

Date: July 28,2025.

التاريخ: 28 يوليو 2025م.

Sub: Decisions of the Board Meeting held on Monday July 28, 2025.

The un-audited Financial Statements for the first 1st half ended 30th June 2025 were approved by the Board of Directors of A'SAFFA FOODS SAOG in the meeting held on July 28, 2025.

Performance Review

Sales for the 1st Half ended 30th June 2025 was RO. 29,062,312/- as compared to RO. 34,114,223/- during the same period of 2024. Sales for H1-2025 was less than H1-2024 because last year sales include the sale of carry forward stocks. The Net Profit (consolidated) for the period ended 30th June 2025 was RO. 3,562,936/- as compared to net profit (consolidated) RO. 3,159,747/- for the same period of 2024.

Kind Regards,,

Muhammad Rafique Chaudhry
Acting Chief Executive Officer





الموضوع: قرارات اجتماع مجلس الإدارة المنعقد يوم الاثنين الموافق 28 يوليو 2025م.

انعقد اجتماع مجلس إدارة الصفاء للأغذية ش.م.ع.ع، في يوم الاثنين الموافق 28 يوليو 2025م و قرر أعضاء مجلس الإدارة اعتماد الحسابات المالية غير المدققة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025م.

عرض الأداء

بلغت المبيعات خلال النصف الأول المنتهي في 30 يونيو 2025م مبلغ 29,062,312 ريال عماني، مقارنة بمبلغ 34,114,223 ريال عماني خلال نفس الفترة من عام 2024م. ويُعزى انخفاض مبيعات النصف الأول من عام 2025م مقارنة بعام 2024م إلى أن مبيعات العام الماضي شملت بيع مخزون متبقي مرحل من العام الأسبق. وبلغ صافي الربح (المجموعة) للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025 مبلغ 3,562,936 ريال عماني، مقارنة بصافي ربح (المجموعة) بلغ 3,159,747 ريال عماني لنفس الفترة من عام 2024م.

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

محمد رفيق شودري الرئيس التنفيذي المكلف









